
I

L e s z k o v s z k i  Tibor:
De igen. A karban tar tás ,  eszközbeszerzés  50 e forint érték alat t  a praxisé, 

felújítás, a lapeszközözök  biz tos ítása  50 e forint  fele tt  a tu la jdonosé ,  illetve a 
sze rződés t  kötő  önkormányzaté .

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Lassú Tamás véleményével  kapcsola tban. Az ado t t  ágaza tra  ez az a lacsonyabb 

százalék kerüljön beépí tés re ,  de hozzá  kell rendelni úgy, hogy az a lacsonyabb 
százalék biz tos í tsa  a kö te lező  mennyiséget.  Ez azt je lent i ,  hogy kevesebb 
emberrel  kell megoldani az adot t  te rü le te t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A tes tü le t  által jó v á h ag y o t t  in tézmény-hálóza t  lé tszámmal,  ado t t  lé tszámú 

gyerekkel  e l lá tandó kulturá li s  szolgála tta l  rendelkezik ,  és ha szükség le t  szerinti 
kö l t ségvetés t  csinálunk, addig  ez a dolog  nem jön  össze.  Ha nem csinálunk 
szükségle t  szerinti  t e rvezés t ,  hanem megnézzük, hogy a kö te lező  béremelésen 
tú lm enően ág aza tonkén t  ennyi a dologi,  ennyi a bér, az már egy más ka tegór ia .

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Ebbe a ka tegó r iába  be le tar tozik ,  hogy meg kell vizsgálni  azt ,  hogy 

in tézményeket lehet -e  p iacosítani ,  lehet -e  in tézményt fé lpiacosítani  stb.
A másik,  ne emeljük meg a béra lapo t  a hivata lban.  Az előző napirendi pont 

tá rgyalásánál b e m u ta t tu k  azt , hogy a hivatal  nem kíván élni a K épvise lő- tes tü le t  
által b iz to s í to t t  lé tszámmal,  hanem alacsonyabb lé tszámmal oldja meg a feladatot .  
Én úgy érzem, hogy nagyle lkűen az üres  á llásokat leép í te t tük  a jö v ő  évre  nézve.  
Ha m egnézzük  a növekményt ,  amely a k iado t t  anyagban szerepel,  a 287 M és a 
267 M for in tos  összeg  a köz ti sztv ise lő i  bérnövekmény.  Ezzel  nem lehet 
megoldani V árpa lo ta  vá ros  gondjait .  A Képv ise lő - te s tü le tnek  komplex  módon 
kellene kezelni  ezt a dolgot.

A koncepc ióva l  kapcso la tban .  A bevé te leke t  - ami 1.701305 e for in t-  tud juk  a 
jövő  évre  p rognosz t izá ln i ,  ezzel  szemben a jövő  évi növekmény  vá l tozatlan  
intézményi s t ruk túráva l  1.736.044 e forint  kiadással  számol,  gyakor la t i lag  csak az 
in tézményeket  m űköd te t tük ,  és van egy 34739 e for in tos  minusz.

Tehát nem tudom  azt mondani,  hogy a bevé te leke t  tud juk  növelni. E lhangzot t ,  
hogy a k iadások  c sökken té se  felé kel lene  orientá lódni.  Ha a K épv ise lő - tes tü le t  a
4. sz. mellékle tben lévő 500 M for in tos  igényt leviszi  300 M for in tra ,  akkor  a 
Kincstári  V agyonkeze lő tő l  kapo t t  pénzzel a jöv ő jé t  az önkorm ányza t  tudja 
működte tn i .  De ha a K épv ise lő - tes tü le t  hosszú  távon úgy gondolja ,  hogy  a városi  
vagyonvesz tés t  meg kellene állítani, akko r  most drasz t ikus  in tézkedéseke t  kellene 
fogana tos í tanunk .  A Gazdasági és Pénzügyi B izo t tság  ülésén e lmondtam, ha 
lé tszámleépí tésben  g ondo lkod ik  a K épv ise lő - tes tü le t ,  a bé rkö l tségek ,  a je len tős  
kiadási  té te lek ,  ha az önkormányzatná l  maradnak, akkor  a magyar  államtól 
m egpályázza  a végkie lég í téseke t ,  kö l t s égeke t  stb. Az ado t t  évben nem tud 
c sökken tés t  elérni, mert  az in tézményeknél kell hagyni az egész évi te rveze t t  
bé r tömeget .  Csak a k öve tkező  évi te rvezés  jö h e t  számba. Ha az önkorm ányza t  
jö v ő re  meglépni a 2001-es  év elment,  ennek a gazdá lkodásra  ju tó  kedvező 
hatásai  csak 2002- tő l  fognak érvényesülni ,  ha viszont 2002-ben  lépi ezt meg az 
önkormányzat ,  akkor  a Közüzemi Kft .-bői  származó pénzt kell be tennie.
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Véleményem szerint  nem áll rosszul Várpalo ta  helyzete,  keze lhe tőek  a 
problémák,  de meg kell tenni a szükséges  lépéseket.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény, észrevétel?

C s ő v á r i  János:
A koncepcióval kapcsola tban .  Amit a jegyző  úr m o n d o t t  ehhez szere tnék  egy

két do lgo t  hozzáfűzni.  A legutóbbi Gazdasági és Pénzügyi B izo t t ság  ülésén két 
olyan nem önkormányzati  ember, akik a gazdasági é le tbe  keményen benne vannak 
nyila tkoztak,  ami hozzáseg í te t te  a b izo tt ság  tagja it  ahhoz, hogy a tendencia  
gazdasági szempontból nem jó. Vagy növeljük a bevé te le inke t  vagy csökkent jük  a 
k iadásainkat.  Nem csak arról van szó, hogy egy nagyon  radiká lis  intézkedési  
t e rve t  kellene el fogadnunk, hanem az egész gazdá lkodás t ,  á tszervezn i  Másrész t  
továbbra  is intenzíven kell foglalkozni az adók kérdésével ,  növekedéséve l .

A gazdálkodás  fe lülvizsgála tá t  komplex módon kellene kezelni .  Úgy vélem, 
hogy egy b izo t tság  felállásában kellene gondo lkodnunk ,  m egbeszé lés re  kellene 
vinni ezt a do lgot,  mert  meggyőződésem, hogy poli t ika i  akara t  és poli tikai 
egyez te tés  nélkül ez nem fog működni.

F a k á s z Tamás:
A jegyző  úr hozzászólásáva l kapcsola tban, tö r t én tek  már gyenge k ísér le tek  erre 

a helyzetre .  Em lékezzünk  arra,  hogy a jegyző  úr  h o z o t t  már elénk egy olyan 
anyagot,  racionalizálási  csomagot,  amivel egyedül maradt ,  mert  a Képviselő- 
te s tü le t  nem tám oga t ta .

A másik,  a kezdeményezésemre  szü le te tt  egy olyan tes tü le t i  ha tá roza t ,  hogy a 
vagyoneladásból származó jövedelm et  működési  célra  az önkorm ányza t  nem 
használhatja  fel. Fé lévre  rá az önkormányzat  több  ízben, működési  célra 
m egszavaz ta  a vagyoneladásból származó pénzeket.

Én a megoldást  a vagyonrendele tben, kö l tségvetés i  rende le tben  és abban a 
b izonyos  in tézkedési  te rvcsomagban látom, amely a működési  kö l tségeke t  
csökkenteni tudja.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Milyen garanciá t  lát benne,  ha majd a jegyző  úr hasonló  anyagot le tesz  elénk és 

siker telen?

F a k á s z Tamás:
Amennyiben megegyezésre  tudunk ju tni ,  amit Csővári  János is javaso l t ,  akkor a 

mi döntésünkkel  megbízzuk a jegyző urat.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha most aktuál is  adatokkal még egyszer megbeszéljük,  meg lesz az össznépi 

akarat?  Mer t  én ezzel egyet tudok  érteni. De konzekvensen , köve tkeze tesen .
További vé lemény,észrevéte l?

V á m o s i  Tibor:
A jövő  évi koncepc ióva l kapcso la tban  egy bizonyos igényt szere tnék 

bejelenteni,  ami nem számszerű.  A céltarta lék  képzésére  gondolok .  A legutóbbi 
Távhőszo lgá l ta tó  Kft. által leadott  rekons t rukc iós  javas la to t  a K épvise lő - tes tü le t



a múlt  alkalommal á tnézte ,  elfogadta.  2001. évben - abban a javas la tban  - 47 M 
forint  volt  beü tem ezve  a vezeték cserére.  A mai napig sem tudjuk,  hogy ez 
mennyibe fog kerülni . December  hónapban tudom csak a tes tü le t  elé hozni, annak 
érdekében,  hogy a 2001-évben  végre  lehessen hajtani.  A 47 M for int  biz tos ,  hogy 
nem fogja  fedezni a há lózat cserét ,  ehhez  vagy hitelfe lvétel lel  lehetne a pénzügyi 
t ranzakc ió t  megpályázta tn i ,  vagy az önkorm ányza t  a cé l ta r ta lékba  valamilyen 
kö lcsönszerződés  formájában b iz tos ítana  a Kft -nek erre  összege t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mit ért  az alatt ,  hogy a város  szempont jából  o lc sóbb koncepc ió ,  ha az 

önkorm ányza t  vesz fel hitel t? Az imént a jegyző  úr e lmondta ,  hogy 500 M forint a 
fedeze t len  rész, ehhez  hozzá teszünk  100 M for in to t ,  milyen előjellel  teszünk 
hozzá?

V á m o s i  Tibor:
Egyál ta lán  nem erre  gondoltam.  Arra  gondol tam,  ha az önkorm ányza t  kölcsönt  

tudna  adni, ha az önkorm ányza tnak  lenne rá anyagi lehetősége .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az önkorm ányza t  nem kölcsönözhet .

Dr. S z a b ó  Gyula:
A koncepc ióhoz  é r in tő legesen  hozzá ta r to z ik  az, amit  mondani szere tnék.  A 

város  orvosai a napokban  üléseztek,  és arról tá rgya l tunk ,  hogy milyen 
in tézkedéseke t  lehetne hozni annak é rdekében,  hogy a város  egészségügyi  ellátása 
a je len legi sz ínvonalon ta lpon  maradjon.

Amit Lassú  Tamás e lmondot t ,  lehet úgy is g azdaságosan  gazdálkodni ,  hogy az 
ellá tás sz ínvonalá t  v is szavesszük . Viszont akkor  a be tegge l  közöln i kell, hogy 
havi gazdá lkodás  van, ezér t  többet  fog sorban állni, hogy hozzá  jusson  az 
egészségügyi  e llá táshoz,  utazni  fog,  hogy a h o z zá ta r to z ó já t  m eg lá togassa  a 
kórházban  stb. Ezt nagyon őszintén a vá ros  lakosságának  meg kell mondanunk. 
Erre  is rákényszerü lhe tünk ,  de akkor  ősz in tének  kell lennünk.

F a z e k a s  Is tván:
A k iadások  c sökken té se  lenne az egyik fő cél. A Gazdaság i  és Pénzügyi 

B izo t t ság  javaso l t  kü lönböző  dologi k iadások ra  m ego ldásoka t .  Én kérem a 
K épv ise lő - te s tü le te t ,  hogy a szavazásnál az intézményi dologi k iadásoknál  a 8, 
i l letve a 10%-os kiadási  összeg  körül gondo lkod junk .

B á t o r  Antal:
Évek ó ta  egyensúlyban a kö l t ség v e té sü n k e t  úgy ta r t juk ,  hogy vagyonokat  

adunk el. El ju tunk oda,  hogy nem lesz mit eladni,  és nem tud u n k  egyensúlyt 
tartani.  Nem szabad ezt  az á llapo to t  e lérnünk. Eg y e té r tek  dr. Szabó Gyula 
képvise lő tá rsam mal ,  hogy a város  elé kell állni, ha baj van. A város  rohamosan 
közeleg  ahhoz, hogy az eredmény mínuszba  megy át, mert  nem tud u n k  mit eladni, 
ugyan ak k o r  igényeink  meg vannak. Nem szabad úgy eladni a vagyonainka t ,  hogy 
ne fek tessük ,  és ne fo rgassuk  újból be. G ondolkodni  kell az intézmények 
ese tleges  rac ionalizá lásán.  Meg kell gondoln i a lé tszámleépí tés  ké rdésé t ,  mert  a 
legnagyobb köl tség  a bé rkö l tség ,  ezt nagyon végig kell járni .
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Én nem szere tném, ha akkor lepődnénk meg ha már nincs több lépcső. Lépjünk 
úgy, hogy ne legyenek finanszírozási  gondja ink,  ne ju s su n k  oda ,  hogy a város 
komoly anyagi gondok  közepe t te  szenved.  Felül kell vizsgálni  a város 
a lkalmazásában álló in tézmények létszám he lyzeté t ,  t e rm észe tesen  benne a 
Polgárm este ri  H ivata lé t  is -, meg kell nézni, hogy hol milyen kö l t ségm egtaka r í tá s t  
lehetne elérni. Ha nem az idén kezdjük meg, akkor  vesz í tünk egy évet.  Körülbelül  
2003-2004 .  évre odaju tunk, hogy nem tudjuk  finanszírozni a város  fenntartásá t .  
Három, négy év múlva el fogynak a vagyonaink, ami még e ladható .

Én azt javasolom,  hogy nézzük meg még egyszer ,  akár  azon az áron is, hogy 
jegyző  úr  vis szahozza ,  a már ál talunk is e l fogado t t  hivatali  lé tszám javas la tá t ,  
mert  meg kell nekünk vizsgálni még sok mindent.  A te s tü le t  m egha tá rozó  tagjai 
leülnek, egyez te tnek  és közös koncepcióval jönnek  a nyi lvánosság  elé, amelynek 
benne kell lennie a keserű eredményeknek, dön téseknek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ön szerint  a 12 ember  ismét rosszul szavazott .

B á t o r  Antal:
Azt  mondtam, hogy az egészet meg kell vizsgálni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Azt  mondta ,  hogy az anyagot hozza  vissza  a jegyző  úr, b írá lja  felül és kezdjük 

előröl.

B á t o r  Antal:
Igen, az egészet.  Meg kell vizsgálni ,  b í rha tó-e ,  hogy vagyoneladásbó l  fedezzük 

a kö l tségve tés  hiányait .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én a magam részérő l vállalom, és bebizonyí tom, hogy 1990-től ,  amit e ladtunk 

vagyont  azt  be fo rga t tuk  beruházásba .  A fe jlesz tésre  többe t  fo rd í to t tunk ,  mint 
amennyi vagyont e ladtunk és nem a normat ív  tám oga tásbó l .  A dokum entum oka t  
nézzük végig, mert  én emlékszem rá, hogy miket ad tunk  el és hová  fo rd í to t tuk  be.

B á t o r  Antal:
Szere tném megkérdezni,  hogy ez mikor fog a K épv ise lő - te s tü le t  elé kerülni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A kö l tségvetés i  rendele t  időszakában .
Többen is k ije lente t ték ,  hogy elad tunk valamit  és felé ltük.  Nem éltük fel, 

hanem vagyonba v isszaforga t tuk .

F a z e k a s  István:
M egkérem B á to r  a lpo lgárm este r  urat , hogy az előbbi k ije len tésé t  vonja vissza, 

amennyiben a te s tü le t  m eghatározó  személyiségeivel sze re tné  ezt  a dolgot 
megtárgyaln i ,  mert  szerin tem mindenki m eghatározó  személy.  A másik,  a 3. sz. 
mellék le tünket fogadjuk  el, a 4. sz. mel lékletben leí rtakkal kapcso la tban  pedig 
legyünk mér ték ta r tóbbak .
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C s ő v á r i  János:
Fazekas  urat  nem értem. Bátor  úr miért  vonja vissza az előbbi kijelentését ,  

hiszen nem rossz  szándékkal  mondta  azt , hogy m egha tá rozó  személyek. Nem 
értem miért  ragadunk  le ilyen ügyeknél.

K a t o n a  Csaba:
Po lgá rm es te r  úr által e lmondot takkal  kapcsola tban ,  kérdés  az, hogy amit 

beruház tunk  az a beruházási  összeg újra tud ja -e  magát te rmelni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Elnézésé t  kérek,  de ez nem hozamra megy.

K a t o n a  Csaba:
Például egy spo r tc sa rn o k  hoz hozamot .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Rendben van, pon tos í tá s t  kérek.  Egy spo r tc sa rnok  hol hoz hozam ot?

K a t o n a  Csaba:
Ö nfenn ta r tá sá t  el lehet érni egy spor tcsa rnoknak .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha az össz  k iadásának  a saját bevételi  ré sze  20%, akkor  az nem önfennta r tó .

K a t o n a  Csaba:
Azon kel lene gondolkodni ,  hogyan tudunk  plusz bevéte lekhez  hozzáju tn i .  Az 

in tézményeink  egyrészé t  hogyan tudjunk önfenn ta r tóvá  tenni,  ez az ami nehezebb. 
Végig kellene gondoln i,  hogy mire ruházok  be, és az nyereséges  lesz -e  egy idő 
után.  E l tu d o m -e  érni azt,  hogy m űködte tn i  lehessen,  nagyobb önkormányzati  
önrész  nélkül.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az önkorm ányza t  úgy vál la lkozhat,  ha az a lapk ö te leze t t s ég e  e llá tásá t  nem 

veszélyezte ti .  Tehát  nekünk nincs lehe tőségünk  olyan je llegű  beruházásra ,  ami 
nyeresége t  termel .

K a t o n a  Csaba:
Nem közvet lenü l  okta tás i  és egészségügyi  in tézményekről volt  szó. Van más 

egyéb in tézménye  is az önkorm ányza tnak ,  és ezeknek valamennyire  meg kell 
közel í teni az ön fenn ta r tás t .

S a j t o s  János:
A tes tü le t i  ülésen e lhangzott ,  hogy az önkorm ányza t i  in tézményekkel  kell 

valamit  kezdeni,  akár  városi  szinten,  akár  a pá r tokka l  való eg yez te tésko r .  Arra 
kérem a po lgá rm es te r  ura t  és a jegyző  urat ,  hogy az önkormányzati  
in tézményeknek  bármilyen nemű tá rgya lásakor  sze re tnénk  Völgyi 
képvise lő tá rsam mal  ebben részt  venni.
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B á t o r  Antal:
Fazekas Is tvánnak válaszolnék. Változatlanul t a r tom  azt a szót,  hogy 

meghatározó  személyek, de pontos í tok ,  akár b izo t tsági  e lnökök. Olyan 
személyek, akik a többségre  hatni tudnak  va lamilyen módon.  Együt tesen  
tá rgya lják meg az ügyet és majd konszenzusos  javas la t ta l  jö j jenek  a tes tü le t  elé. 
Én javasolom, hogy Inota  részéről az elnök úr is vegyen részt  a tá rgya lásokon .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kíván még valaki szólni?

S u r á n v i Pál:
Az átvilágítással  kapcsola tban, a tes tü le t  részérő l  nagyon nagyok  az e lvárások, 

amelyek véleményem szerint  nem fognak realizálódni.  A lpo lgá rm es te r  úr biztos ,  
hogy meg fog tudni engem erős íteni ,  hogy az in tézmények döntő  többsége  nem 
annyi személlyel dolgozik ,  mint amennyi a lé tszám, és hasonló  a helyzet minden 
egyes iskolánál.  Kevesebb ember  látja el a fe ladato t ,  mint amennyire  szükség 
lenne.  Minden iskola  elég nagy százalékban nem használja  ki azt  az óraszámot ,  
amivel működhet.  A hivatalnál e lhangzot t ,  hogy mindig újabb és újabb fe ladatok  
jönnek  és arra  újabb és újabb emberekre  volna  szükség.  Ugyanez  a helyze t az 
ok ta tásnál is, mert  ál talában nincsenek be tö l tve  ezek az állások. Aki azt  várja  egy 
ilyen t ípusú átvilágítástó l ,  hogy bérm eg takar í t ás  lesz, - mert  az a legdrágább -, 
akkor  biztos,  hogy csalódni fog.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ehhez az e lő te r jesz téshez  érdemi m ódos í tó  indítvány több nem jö h e t  be. 

Egye té r tek  abban, hogy lépjünk, de a dokum entum  elkészítésével ne azt érjük el, 
hogy a városi  hangula to t  megint  fe lkorbácsol juk  kü lö nböző  ré tegeknél.  A cél 
é rdekében menjünk közösen  végig,  tegyük meg, de nincs v isszahát rálás .

S a i t o s  János:
Az előző m ondandóm at  azzal szere tném kiegészíteni,  hogy a r é szönkorm ányza t  

to le ráns  ez ügyben,  amit az előbb elmondtam. Lem ondunk  az inotai strand 
v íz forga tó  berendezésé rő l ,  mert  úgy gondo lom  lehete t len  lenne elvárni a vá rostó l ,  
hogy ilyen beruházásba  kezdjen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kíván még valaki szólni? Amennyiben nem zárnám a vitát.
Az Egészségügyi,  Szociális  és Lakásügyi  B izo t t ság  jav as la tá ra  az egészségügyi 

eszközfej lesz tés  II. a l te rnat ívájá t  teszem fel szavazásra .  Aki ezt  elfogadja,  kérem 
szavazzon!

A Képviselő-testü let 13 igen szavazatta l és 4 tartózkodás m ellett  a koncepció 11. 
alternatíva e lfogadásával egyetértett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Inota  V árosrész  Önkormányzó T es tü le te  és a Gazdasági és Pénzügyi 

B izo t tság  együt tesen  javaso l ja  az inotai  malmok é r tékes í tésé t  ( lakással  együtt) ,  
úgy hogy a műemlék je llege  megmaradjon, (az  é r tékes í tésre  e lsőbbséget  élvez az, 
aki az épület  je l l egét  megőrizve  építené át).



Aki ezzel egyeté rt ,  kérem szavazzon!

A K épvise lő -testü le t 17 igen szavazatta l az inotai malmok értékesítésével  
egyetértett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Készenléti  Ltp. fű tésének  ese tleges  m egoldására  20 M for int  kerüljön be a 

fe jlesztési  célú cé l tar ta lékba .  Aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon!

A K épvise lő-testü le t 15 igen szavazattal és 2 tartózkodás m ellett  a Készenléti ltp. 
fű té sé n e k  m egoldására a 20 millió fo r in to s  összeg céltarta lékba  történő  
helyezéséve l egyetértett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Spor t  fe lada tokra  és civil szerveze tek  tám o g a tásá ra  20 M fo r in to t  javasol a 

koncepc ióba  beépíteni a Gazdasági  és Pénzügyi B izo t t ság .  Aki tám oga t ja ,  kérem 
szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 10 igen szavaza tta l,4 nem és 3 tartózkodás m elle tt a sport 
fe lada tok , c iv il  szervezetek  támogatására a 20 millió  fo r in to s  összeg  
céltarta lékba történő  helyezésével egyetértett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tűzvédelm i a lapí tvány tám oga tásá ró l ,  lakosságszám x 10,-Ft/ fő .  Aki támogatja,  

kérem szavazzon!

A K épv ise lő-testü le t 17 igen szavazatta l a tűzvédelm i a lapítvány támogatására  
lakosságszám x 10,-F t/fő  összeg céltartalékba történő  helyezéséve l egyetértett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérem a Gazdasági és Pénzügyi B izo t tságnak  azon var iáció ját ,  hogy 8 vagy 

10%-os  dologi kiadás .  Szükségle t  szerinti  te rvezés t  végzünk a kö lcsönös  alku 
alapján.  Ha  a szükség le t  szerinti  te rvezésben  á t lagosan  in tézményeknél  11% 
kijön,  ak k o r  au tom at ikusan  levágunk belőle  másfelet ,  az tán  oldja meg a feladatát ,  
ahogy akar ja?  Tehát  fe les legesnek érzem az 5, i l letve 6%-os  növekedés t ,  amikor 
van egy szükség le t  szerinti  tervezés .

C s ő v á r i  János:
A tendenc iá t  s ze re t te  volna  ez az anyag befolyásolni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Csak a dologi k iadásokró l  van szó.
Ha ez e l fogadásra  kerül,  akkor  mondjunk le a szükségle t  szerinti  te rvezésrő l,  

és in tézm ényenként  a te s tü le t  által e l fogadot t  au tomat izm ussal  számoljunk.
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Dr .  F e k e t e  A n t a l  J á n o s :
Arról van szó, hogy ágazati  szinten olyan s t ruk tú rá t  kell kialakítani,  hogy 

ebből kijöjjön,  és a költ ségvetés  egyik osz lopára  kellene javas la to t  tenni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizottsági ál lásfoglalásokat  fe ltehetem szavazásra?
A 2001. márciusi  testületi  ülésre készül jön e lő te r jesz tés  az intézményi  rendszer 

olyan mértékű racionálásáról,  ami a dologi és személyi k iadások 0%-os 
növekedésé t  2002. évre vona tkozóan  biz tosítani  tudja.  Aki ezzel egyeté rt ,  kérem 
szavazzon!

A Képviselő-testü let 10 igen szavazattal, 4 nem és 3 tartózkodás m ellett 
egyetértett azzal, hogy 2001. március testü leti ülésre készü ljön  e lő terjesztés az 
intézm ényi rendszer olyan mértékű racionalizásálásról, ami a dologi és személyi  
kiadások 0%-os növekedését a 2002. évre vonatkozóan biztosítani tudja .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Javasolja  a K épv ise lő - tes tü le tnek  a b izo t tság ,  hogy bízza  meg dr. Feke te  Antal 

János  jegyző t  a sz igorú  k incstár  beveze tésének  fe l té te l rendszerének  
k idolgozásával .  Aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon!

A K épviselő-testü le t 13 igen szavazatta l és 2 nem és 2 tartózkodás m ellett  
egyetértett  azzal, hogy a K épviselő-testü let megbízza dr. Fekete Anta l János  
je g y z ő t  a szigorú kincstár bevezetése fe l té te lrendszerének  kidolgozásával.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
5% dologi növekedés ,  6% személyi köl tség  növekedés  is kerü ljön k idolgozásra  

a köl tségvetés i  rendele tben. Aki ezzel egyeté rt ,  kérem szavazzon!

A K épviselő-testü le t a ja va s la to t  17 tartózkodással nem fo g a d ta  el. 

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az egész koncepc ió t  te szem fel szavazásra.  Aki elfogadja ,  kérem szavazzon!

A K épviselő -testü le t 15 igen szavazatta l és 2 tartózkodás m elle tt  a következő  
határozato t hozta:

286/2000. (XI.23.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpa lo ta  Város  Önkormányzat i  Képv ise lő - tes tü le te  a Po lgá rm es te r  által 
e lő te r je sz te t t  2001.  évi k ö l t s ég v e té s i  k o n c e p c ió t  az alábbi kiegészítésekkel 
el fogadja:

2001.  évre készüljön költ ségvetés i  rende le t - te rveze t .



A költ ségvetés i  rende le t - te rveze t  összeál l í tásánál az alábbi fe ladatok ,  illetve 
javaso l t  e lő i rányza tok  kerüljenek figyelembevételre :

- Egészségügyi  Alapel lá tás,  gép-műszer  beszerzésre  a koncepc ió  II. vá ltozatában  
szereplő  összeg  (7 .516)  kerüljön beál l í tásra
- A pá lyázati  ekre t  összege  30 millió forinttal  szerepel jen
- Meg kell vizsgálni  az inotai  malmok é r tékes í tésé t  ( lakással  együt t )  úgy, hogy a 
műemlék je llege  megmaradjon  (az é rtékes ítésnél e lsőbbséget  élvez azy aki az 
épület  je l legé t  megőrizve  építené  át)
- A Készenléti  lakóte lep  fű tésének m egoldásá ra  20 millió for in t  kerüljön 
cé l ta r ta lékba
- Spor t  fe ladatok ,  civil szerveze tek  tám o g a tásá ra  20 millió for int  kerüljön 
cé l ta r ta lékba
- Tűzvédelm i a lapí tvány tám oga tásá ra  lakosságszám x 10 ,-F t/ fő  (2 2 6 .0 0 0 , -Ft) 
kerü ljön cé l ta r ta lékba
- A 2001.  márciusi  te s tü le t i  ülésre  készüljön e lő te r jesz tés  az intézményi rendszer 
olyan m ér tékű  rac ionalizá lásáró l,  ami a dologi és személyi k iadások  0%-os 
n ö vekedésé t  a 2002. évre  vona tkozóan  biztosítan i tud ja
- A K épv ise lő - te s tü le t  megbízza  dr. Feke te  Antal János  j e g y ző t  a szigorú  kincstár 
b eveze tése  fe l té te l rendsze rének  kidolgozásával .
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9.) A P an non  V ársz ínház  Kht.  átfogó a ján lata  (273.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vándorf i  László nevében kérem, hogy a 273-as  sorszámmal k io sz to t t  anyaggal 

fog la lkozzunk  még a szünet előtt .

S u r á n v i  Pál:
P o lg á rm es te r  úr szere tném javasoln i,  hogy a 273-as  és a 289-es  anyagokat 

együ t te sen  tá rgya l juk  meg.

(11.45 órakor Törzsök Károly  kiment, a létszám: 16 fő ) .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Rendben  van.
Az Okta tás i ,  Kul tu rá li s  és Spor t  B izo t t ság  állásfoglalását  kérem.

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kulturá li s  és Spor t  B izo t t ság  m eghal lga t ta  mindkét be ter jesz tő t .  

R ész le tesen  megbeszélve  a dolgokat ,  a tegnapi napon rendkívüli  b izo t tság i  ülést  
t a r to t tu n k  és a k ö v e tk ez ő k e t  javaso l juk  elfogadni.

A b izo t t s ág  7 igen szavaza t ta l  javaso l ja  a K épv ise lő - te s tü le tnek  e lfogadásra ,  
hogy a kö l tségve tés i  koncepc ióban  8 M forintta l  kerü ljön be a színház 
tám oga tása .


